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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Tanja Pejić (Demokrati) je na 14. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 24. studenog 2022. godine postavila vijećničko 
pitanje: 
 
„Pitanje za gosp. gradonačelnika, Valtera Glavičića 
Pitanje se odnosi na montažne objekte tj. skladišta na plažama u kojima koncesionari spremaju 
svoju opremu (ležaljke, suncobrane itd.). 
Namjeravate li napraviti nekakav plan da se takvi objekti standardiziraju po pitanju izgleda kao 
i gabarita, ovisno o količini opreme? 
S obzirom da se koncesionarima mora osigurati takvo mjesto te ukoliko plaža nema već 
napravljeno skladište, smatram da se i te stvari moraju urediti. To govorim jer je jednome od 
koncesionara, kako mi je on sam rekao, jedva dozvoljeno da postavi svoj šator kako bi mogao 
negdje spremiti svoju opremu.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Danijel Žužić, pročelnik Upravnog odjela za komunalno 
gospodarstvo i upravljanje imovinom grada Labina: 
 
„Što se tiče montažnih objekata na plažama, ideja nije loša i može se uzeti u razmatranje da 
se prilikom davanja koncesijskih odobrenja na plažama kojima upravlja Grad napravi jedan 
prijedlog opreme koji može biti montiran i da bude sukladno planu i skicama koje su zadane i 
katalog nekakve opreme i raznog pribora u koji će se skladištiti ta oprema se može 
standardizirati na neki način. Tako da prijedlog stoji.“  
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